

Pelihara keseimbangan hormon demi memulihkan keremajaan

Pelihara keseimbangan hormon demi memelihara keremajaan

Terdapat 3 jenis **hormon wanita** iaitu androgen, estrogen dan progesteron. Fungsi **hormon** adalah untuk mengawal keseimbangan proses fisiologi badan. Ia bukan sahaja mempengaruhi proses pembesaran, pertumbuhan dan emosi malah ia juga merupakan faktor penting dalam mengekalkan fungsi sistem organ-organ agar ianya seimbang. **Hormon** memainkan peranan yang penting dalam mengekalkan kesihatan kita.

Ovari merupakan kelenjar endokrin yang penting dalam perembesan **hormon**. Selain dari **hormon** estrogen dan progesteron, ovari juga mengeluarkan **hormon** testosteron, yang juga di kenali sebagai **hormon** lelaki (androgen). Fungsi ovari menjadi semakin lemah selepas mencecah usia 30 tahun. Jika berlaku ketidak seimbangan **hormon**, fungsi fisiologi akan mengalami penuaan dan menimbulkan pelbagai gejala seperti mudah marah, gangguan emosi, insomnia, sakit pinggang dan tulang belakang, kulit berkedut dan bintik pigmen serta kemerosotan daya ingatan.

Wanita yang mempunyai kadar **hormon** tinggi akan kelihatan lebih muda berbanding dengan wanita yang mempunyai kadar **hormon** yang rendah. **Hormon** badan biasanya merosot setiap tahun selepas usia 25 tahun dan fungsi-fungsi organ akan mengalami proses kemerosotan dan pengecutan serta kulit menjadi tidak bermaya dan kurang berseri.

Kulit wanita akan muncul bintik-bintik dan kedutan selepas umur 30 tahun. Keadaan ini di akibatkan daripada masalah metabolisma sel kulit dan punca utamanya adalah kekurangan hormon.



K BeauCareline Natural Contour Cream adalah krim penyeimbangan **hormon badan**. Ia membantu dalam meringankan **masalah hormon**.

Penyelidikan perubatan telah membuktikan bahawa **keseimbangan hormon** dapat membantu melambatkan proses penuaan dan ini adalah cara yang cepat dan berkesan untuk memulihkan keremajaan.

1. Penyerapan melalui kulit secara selamat dan tidak membahayakan badan.

Sapukan **K-BeauCareline Natural contour cream** pada kulit. Ia akan meresap ke dalam lapisan dermis, seterusnya ke kapilari darah dan bergerak ke **kelenjar hormon** masing-masing melalui proses pengedaran darah untuk menggalakkan **penghasilan hormon** yang di perlukan oleh badan.

2. Melaraskan fungsi fisiologi tubuh badan untuk mencapai keseimbangan hormon dan membekalkan hormon yang di perlukan oleh badan secara automatik.

Tubuh manusia merupakan satu mekanisma yang khas dan lengkap. **Hormon** kita akan berkurang apabila fungsi

hormon badan merosot. Kaedah terapi perintis hormon dapat melaraskan **hormon** dalam keadaan yang lebih seimbang, memulihkan keremajaan dan memperbaiki fungsi-fungsi organ badan.

3. **k-BeauCareline Natural Contour Cream** bukannya hormon. Ia merupakan krim sapuan yang berasaskan terapi perintis hormon yang membantu menggalakkan penghasilan hormon secara **semulajadi**. Maka penggunaannya tidak akan menyebabkan kesan kebergantungan tubuh badan terhadapnya.

K-BeauCareline Natural Contour Cream dirumuskan khas untuk membantu memperbaiki kulit. Ianya dapat membantu mempertingkatkan pertumbuhan semula dan pemeliharaan sel, melambatkan proses penuaan kulit, membantu mengekalkan keremajaan kulit, menggalakkan metabolisme badan serta membentuk kontur badan

